
Zápis 
 

z 1. zasedání akademického senátu FTOP ze dne 11. 2. 2021 

Přítomni: doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D., Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., Ing. Eliška Purkarová, 

Ph.D., Ing. Jiří Kroužek, Ph.D., Ing. Veronika Váchová, Ing. Zdeněk Varga, Ing. Jaromír Valtr, Bc. 

Robert Kvaček 

Omluveni: Bc. Blanka Pilátová  

 

Schválený program (8/0/0) 

1. Krátké představení členů senátu FTOP. 

2. Volba předsedy senátu FTOP. 

3. Volba místopředsedů senátu FTOP.  

4. Projednání změny jednacího řádu senátu FTOP. 

5. Různé. 

 

1. Představení nových členů AS FTOP  

Na prvním zasedání AS FTOP v roce 2021 se jednotliví členové AS FTOP navzájem krátce 

představili.  Akademický senát FTOP bude pracovat v tomto složení: 

doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D.  Ú218 

Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D.   Ú217 

Ing. Eliška Purkarová, Ph.D.  Ú216 

Ing. Jiří Kroužek, Ph.D.   Ú240 

Ing. Veronika Váchová   Ú215 

Ing. Zdeněk Varga    DSP 

Ing. Jaromír Valtr    DSP 

Bc. Robert Kvaček    Bc. a Mgr. 

Bc. Blanka Pilátová   Bc. a Mgr. 

 

2. Volba předsedy senátu FTOP  

Na funkci předsedy senátu byl navržen jediný kandidát, Ing. Zdeněk Varga, který se svou 

kandidaturou souhlasil. Jako skrutátoři byli navrženi Ing. Váchová a Ing. Kouba Ph.D. 

Předsedou byl v tajném hlasování dle jednacího řádu AS FTOP zvolen Ing. Zdeněk Varga (8 

platnými hlasy z 8 odevzdaných hlasů). 

 

3. Volba místopředsedů senátu AS FTOP 

Na místopředsedkyni z řad akademických pracovníků byla navržena Ing. Veronika 

Váchová, která s kandidaturou souhlasila. Jako skrutátoři byli navrženi Ing. Kouba Ph.D. a 

Ing. Purkarová, Ph.D. Volba proběhla tajným hlasováním dle jednacího řádu AS FTOP a 

místopředsedkyní za akademické pracovníky byla zvolena Ing. Veronika Váchová (7 

platnými hlasy z 8 odevzdaných hlasů). 



Na místopředsedu za studentskou část byl navržen Bc. Robert Kvaček, který 

s kandidaturou souhlasil. Jako skrutátoři byli navrženi Ing. Kouba Ph.D. a Ing. Purkarová, 

Ph.D. Volba proběhla tajným hlasováním dle jednacího řádu AS FTOP a místopředsedou 

za studentskou část byl zvolen Bc. Robert Kvaček (7 platnými hlasy z 8 odevzdaných hlasů). 

 

4. Projednání změny jednacího řádu senátu FTOP 

Senát projednal navržené změny v jednacím řádu, které umožňují distanční zasedání 

senátu i mimo nouzový stav (Příloha 1).  

Senát souhlasí s úpravou jednacího řádu dle předloženého návrhu. (8/0/0) 

 

5. Různé 

Ing. Váchová upozornila na to, že se vyskytly některé případy, kdy se studenti nemohli 

přihlásit na zkoušku, protože termíny nebyly vypsány. Požádala ostatní senátory, aby se 

informovali na svých ústavech a mezi studenty, zda k podobným případům nedochází i 

jinde a případně informovali studenty na koho a v jakém pořadí se obrátit s řešením 

problému. 

Dalším bodem diskuze se stal vývoj počtu nových studentů nastupujících na naši 

fakultu, a jakým způsobem by se dal počet nových studentů navýšit. Vliv na vývoj počtu 

studentů byl zmíněn i vzhledem ke specifickému zaměření naší fakulty, přechodu na nové 

obory, změny přístupu samotných studentů ke svému studiu a celkového počtu studentů 

vzhledem k nízké porodnosti okolo roku 2000. Tento bod rozvířil vášnivou debatu o 

současném způsobu a možnostech propagace fakulty, respektive nad nutností rozšíření a 

zintenzivnění propagace fakulty na akcích typu Gaudeamus a zapojení i mladších studentů 

do této propagace. Jakož i připomněl, že veškeré rozumné nápady a způsoby propagace 

jsou vítány a fakulta je připravena je podpořit. Vzhledem k obsáhlosti debaty a 

problematiky tohoto tématu se senát rozhodl, že se bude touto problematikou zabývat i 

na budoucích zasedáních. 

V návaznosti na téma propagace fakulty byl prodiskutován i současný stav vertikální a 

horizontální komunikace na jednotlivých ústavech. V rámci tématu komunikace Bc. Kvaček 

připomněl iniciativu Tutoři (https://pkc.vscht.cz/tutori), která slouží ke zlepšení toků 

informací mezi jednotlivými ročníky studentů a předávání informací a zkušeností napříč 

ročníky a Kolegium studentských senátů a spolků (K3S), kde se studenti mohou aktivně 

zapojit do dění na škole (https://aktivni.vscht.cz/). Zároveň senát probral a podpořil různé 

možnosti zintenzivnění komunikace informovanosti ať již mezi vlastními členy nebo 

s akademickou obcí, například zintenzivněním platformy MS Teams nebo uvedením 

kontaktů na jednotlivé senátory na školních stránkách senátu.    

 

 

Zapsal: Za správnost:  
Ing. Zdeněk Varga Ing. Zdeněk Varga 

https://aktivni.vscht.cz/

